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OR-RM.0012.2.27.2022 

 

Protokół Nr 9/22 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 26 września 2022 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 08:15 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Radny Maciej Szlagowski, Patryk Bociek przybyli na posiedzenie komisji w punkcie 3 

porządku posiedzenia. 

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek posiedzenia, 

do którego nie wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja Burmistrza Koronowa o zrealizowanych i niezrealizowanych inwestycjach 

w roku 2021. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Wizytacja zrealizowanych inwestycji gminnych oraz inwestycji będących w trakcie 

realizacji. 

6. Wizytacja dawnego schronu w Tryszczynie. 

7. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Informacja Burmistrza Koronowa o zrealizowanych i niezrealizowanych 

inwestycjach w roku 2021. 

 

Informację przedstawił Kierownik Wydziału Inwestycji i Remontów Pani Joanna Wardyn. 

 

Informacja stanowi  załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

 

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zniesienia form ochrony przyrody. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Krajobrazu i Zarządzania Energią Pani Agata Szulc. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie organizacji publicznego transportu 

drogowego na terenie Gminy Koronowo.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat dodatkowych za usługi 

przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności 

publicznej, dla których organizatorem jest Gmina Koronowo.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez 

Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej – działki o numerze ewidencyjnym 62/6 

położonej na terenie miasta Koronowa. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez 

Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej – działki o numerze ewidencyjnym 266/5 

położonej w Starym Dworze, gm. Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Koronowo.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

nieruchomości na czas oznaczony dłuższy niż dziewięć lat. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania w roku 2022 dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym lub znajdującym się na 

terenie miasta i gminy Koronowo. 
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Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Pani 

Małgorzata Zwierzyńska. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński przedstawił projekty 

uchwał: 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony 

Środowiska Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu 

osobowego Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej 

w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Na posiedzenie komisji przybył radny Patryk Bociek. Obecnych 6 członków komisji. 

 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Koniarska przedstawiła 

projekty uchwał: 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

Radna Elżbieta Mojzesowicz postawiła wniosek, aby stawka podatku od nieruchomości – 

działalność gospodarcza pozostała na poziomie z roku 2021, czyli 23,00 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Bogusław Guziński poinformował członków 

komisji, że na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska 
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w dniu 22.09.2022 r. złożono wniosek do Burmistrza Koronowa o obniżenie wysokości 

stawki podatku od nieruchomości od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na 

prowadzenie działalności gospodarczej z kwoty 27.50 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej do 

kwoty 26,00 zł. 

Radna Elżbieta Mojzesowicz zaapelowała, by nie podnosić tego podatku. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2022. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Na posiedzenie komisji przybył radny Maciej Szlagowski. Obecnych 7 członków komisji. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie 

bezprzetargowym lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Koronowo. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania 

Kryzysowego Pan Jarosław Stoba. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Członkowie komisji przeprowadzili dyskusję dotyczącą stawki podatku od nieruchomości, 

budynki i ich części związane z prowadzeniem działalności gospodarczej. 

W projekcie uchwały zaproponowano stawkę 27,50 zł. Radna Elżbieta Mojzesowicz 
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zaproponowała aby pozostawić tą stawkę na poziomie roku 2021, czyli 23,00 zł. 

Skarbnik Gminy Pan Marcin Kłodziński poinformował zebranych co wynika z obniżenia stawki 

do 23,00 zł dla Gminy Koronowo. Pojawia się pytanie czy gminę będzie stać na realizację 

zadań inwestycyjnych i wydatków bieżących. 

Radna Elżbieta Mojzesowicz podkreśliła fakt, że nie chodzi tutaj o wydźwięk społeczny tylko 

o solidarność Urzędu z przedsiębiorcami. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Piotr Kazimierski podkreślił fakt, iż Urzędowi i Gminie koszty 

również rosną. 

Za stawka na poziomie roku 2021 , czyli 23,00 zł opowiedział się także wiceprzewodniczący 

rady Tomasz Gordon. 

Przewodniczący rady Bogusław Guziński zaproponował stawkę 25,00 zł. Do tej stawki 

przychylił się także radny Maciej Szlagowski. 

Przewodniczący komisji Tomasz Skotnicki poinformował, że w roku 2021 stawka ta została 

podniesiona o kwotę inflacji. Gdyby w tym roku podnieść o kwotę inflacji, to stawka musiałaby 

być maksymalna, czyli 28,90 zł. 

Głosowanie w sprawie stawki podatku od nieruchomości i ich części związanych z 

prowadzeniem działalności gospodarczej 

Stawka 23,00 zł – za 3 głosy 

Stawka 25,00 zł – za 4 głosy 

Wniosek do Burmistrza Koronowa z posiedzenia komisji o obniżenie wysokości stawki 

podatku od nieruchomości od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na 

prowadzenie działalności gospodarczej z kwoty 27,50 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej do 

kwoty 25,00 zł; 

Głosowanie za wnioskiem: 

Za – 7 głosów 

Przeciw - 0 głosów 

Wstrzymało się - 0 głosów 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali pozostałe stawki podatku.  
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4.Sprawy bieżące komisji. 

Brak  

 

5.Wizytacja zrealizowanych inwestycji gminnych oraz inwestycji będących w trakcie 

realizacji. 

 

6.Wizytacja dawnego schronu w Tryszczynie. 

 

Członkowie komisji o godz. 10.35 udali się na wizytacje.  

 

5.Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczy komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

 

     Przewodniczący Komisji     

                       Tomasz Skotnicki  

     

 

Protokół sporządziła       

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej  


